
Maria fik besøg af en engel fra Gud. Og hun blev sikkert 
forskrækket. Men englen sagde ”Frygt ikke!” - det bety-
der, ”du skal ikke være bange”. 
Der er mange ting, vi kan være bange for. Nogle er bange 
for mørke eller for tordenvejr, andre er bange for at 
blive drillet eller for hvad, der skal ske i fremtiden.
Ligegyldigt hvad vi er bange for, er Gud altid stærkere 
end det, der skræmmer os, og han vil passe på os.

snak
 › Hvad kan I være bange for?
 › Hvorfor siger Gud, at vi ikke skal være bange?

bøn
Kære Gud
Der er mange ting, der kan gøre os bange. Det ved du.
Tak, fordi du siger “frygt ikke”. Tak, fordi vi kan være 
trygge, fordi du passer på os.
Amen

Gud beskytter os fra alt farligt, ligesom en paraply 
beskytter os fra regn. Hvor mange paraplyer kan du 
finde her?
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Gud beskytter

HjemVejen for børn 

englen gabriel hos maria  
tekst  Luk. 1, 26-38
Kernevers   Frygt ikke, Maria! For du har fundet nåde for Gud. Se, du skal blive med barn og føde en søn,  
   og du skal give ham navnet Jesus. (Luk. 1,30-31)

Vær ikke bange


